
RADA GMINY
MlETKÓW

Protokół Nr XXI/2016
z Sesji Rady Gminy Nlietków

z dnia 29 czerń ca 2016 r.

Segę otworzyła Pani Helena Artymowicz - Przewodnicząca Rady Gminy Mietków słowami
,Otwieram Sega Rady Gminy Mietków'', przywitała wszystkich zebranych -- Dyrektora Szkoły
Podstawowej Panią Małgorzatę Komaniecką, Z-cę Dyrektora SP -- Panią Agnieszkę Będkowską-
Wróblewską, Dyrektora Przedszkola Publicznego Joannę Reciak, Prezesa Stowarzyszenia Klubu
Seniora Panią Kamila Czmiel, Kierownika Biura Prewencji z Komisariatu w Kątach Wrocławskich
Pana Macieja Bobrowskiego, Przedstawiciela lzb Rolniczych I'ana Józefa Zygadło, sołtysów
Gminy Mietków. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i poinformowała, że tvprowadza
się do porządku obrad : ,,Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia
Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Mietków do podpisywania delegacji służbowych
Przewodniczącemu Rady Gminy MietkóW
Następnie przedstawiła porządek obrad z wprowadzonym punktem

l
2.
3.

Otwarcie Segi.
PrzHęcie protokołu z poprzedniej sagi z dnia 24.05.2016 r.
Po(będe uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu
polegającej na wykonaniu robót budowlanych na drodze powiatowej działka nr 724
w miejscowości Malin
Po(#ęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody Wójtowi na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.
Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisan) m do rejestru zabytków.
Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy
Mietków.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 201 6 rok.
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2015 rok
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za
201 5 rok Gminnego Ośrodka Kultury w Mietkowie.
Podjęcie uchwały w sprawie rocznego sprawozdania nlnansowego za 201 5 rok Gminnej
Biblioteki Publicznej w Mietkowie.
Podjęcie uchwały w sprawie rocznego sprawozdania ntnansowego za 201 5 rok Gminnego
Ośrodka Zdrowia w Mietkowie.
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Wiceprzewodniczącym Rady Gminy
Mietków do podpisywania delegacji służbowych Przewodniczącemu Rady Gminy Mietków
Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Mietków.
Wnioski i interpelacje radnych
Sprawy różne.
Zamkniecie Sesji.
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W związku z wprou'adzeniem l punktu, Przewodnicząca Rady Gminy Mietków zarządziła
głosowanie w sprawie przŃęcia porządku obrad ze zmianami.

Głosovv,ało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za'
Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przgęcia protokołu z poprzedniej sesji
Ad 2



Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za:
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie

9

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu polegającej na
'wykonaniu robót budowlanych na drodze powiatowej działka nr 724 w miejscowości Milin.

Projekt uchwały przedstawił Jerzy Franczyk -- Z-ca Wójta Gminy.
Adam Kozarowicz - Wójt - Wjaśnił, że jest to odcinek drogi - łącznik od ul, Kąteckid do
Mietkowskiej, do przystanku. Okazało się, że jest to własność Powiatu, zaznaczając, że to
nie są dodatkowe pieniądze.

Ad 3

Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za'
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody Wójtowi na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie
zawartej na czas oznaczony do 3 lat

Wójt - Wjaśnił, że to są dotychczasowi dzierżawcy od wielu lat, którzy złożyli wnioski
o przedłużenie umowy -- są to trzy umowy dzierżawy.

Ad 4

Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za'
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie.

Uchwała w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

Ireneusz Słoma -- Sekretarz Gminy -- WJaśnił, że uchwała jest konsekwencją zalecenia
pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu -- do td pory dotacje były
udzielane jak dla organizacji pożytku publicznego, a powinna być odrębna uchwała na
podstawie ustawy o zabytkach. Projekt tą uchwały został wysłany do Urzędu Ochrony
Konkurencji i Konsumentów -- został pozytywnie zaopiniowany z jedną drobną uwagą,
która została uwzględniona
Następnie przedstawił wstęp do uchwały.

Ad 5

Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za:
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie

Uchwała w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mietków.
Sekretarz -- wgaśnił, że zgodnie z nowelizaqą ustawy o utrzymaniu porządku i czystości
w gminach, regulaminy przyęte wcześniej po 1,5 roku tracą ważność, co nastąpi l sierpnia
b.r. Generalnie w projekcie są zapisy, które obowiązywały w starym regulaminie z pewnymi
modynlkacjami i korektami zasugerowanymi przez nadzór prawny Wojewody. W urzędzie
wojewódzkim było specjalne szkolenie, aby zwrócić uwagę na pewne zapisy, które nie
powinny się znaleźć w uchwale, bo są niezgodne z prawem.
Następnie przedstawił wstęp do uchwały.

Ad 6

Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za:
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Ad 7.

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 201 6 rok



Regina Ozga -- Skarbnik Gminy -- proponuje zwiększyć plan dochodów budżetu gminy na
2016 rok o kwotę - 22.595,00 zł. zgodnie z załącznikiem nr l oraz zwiększyć plan
wydatków budżetu gminy na 2016 rok o kwotę - 22.595,00 zł. zgodnie z załącznikiem nr 2.
jest to następstwem tego, że
po 2 latach perturbacji z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Srodowiska otrzymaliśmy
dotacje w kwocie 21 432 zł. na plan gospodarki niskoemisyjnej
Następnie przedstawiła pr(sekt uchwały.

Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za:
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy wraz ze sprawozdaniem
z wykonania budżetu gminy za 201 5 rok

Projekt uchwały przedstawiła -- R. Ozga -- Skarbnik Gminy

Ad 8

Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za:
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została po(Dęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnego
Ośrodka Kultury w Mietkowie.

Projekt uchwały przedstawiła -- R. Ozga -- Skarbnik Gminy.

\d 9

Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za:
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie

Uchwała w sprawie rocznego spra''rozdania nlnansowego za 2015 rok Gminną Biblioteki
Publicznej w Mietkowie.

- Projekt uchwały przedstawiła - R. Ozga -- Skarbnik Gminy.

Ad IO

Głosowało 13 radnych oddano 13 głosów ,,za'
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie rocznego sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnego Ośrodka Zdrowia
w Mietkowie

- Projekt uchwały przedstawiła -- R. Ozga -- Skarbnik Gminy.

Ad 1 ]

Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosó'vĄ,' ,,za'
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie udzielenia upoważnienia Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Mietków do
podpisywania delegacji służbowych Przewodniczącemu Rady Gminy Mietków

- Projekt uchwały przedstawił Andrzej Pietruszki -- Z-ca Przewodniczącego RG

\d 12

Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za:
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie

Ąd 13

Uchwała w sprawie absolutorium dla Wata Gminy Mietków
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W związku z tym, że komiqe Rady szczegółowo analizowany na sbvoich posiedzeniach
sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, Przewodnicząca Rady Gminy -- Helena
Artymowicz oddała głos Komigi RewizŃnej.

Paweł Wacławek -- Przewodniczący Komigi RewizŃnej przedstawił opinię Komigi
Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 201 5 rok z dnia 24 maja 2016 r.
Elżbieta Modrzejewska -- Członek Komiqi rewizgnej -- przedstawiła uchwałę Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 7 czerwca 2016 r.
w sprawie opinii o wniosku Komiqi RewizŃnel w sprawie udzielenia absolutorium
Wqtowi gminy Mietków za 201 5 rok
Następnie P. Wacławek -- przedstawił wniosek Komisji RewizŃnej do Rady Gminy
o udzielenie absolutorium dla W(8ta Gminy
Projekt uchwały przedstawiła Helena Artylnowicz -- Przewodnicząca Rady Gminy.

Głosowało 13 radnych -- oddano 13 głosów ,,za'
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie

Wójt - podziękował za udzielenie absolutorium i powiedział, że absolutorium jest nie tylko dla
niego, przyjmuje to jako uznanie pracy wszystkich pracowników Urzędu Gminy, szefówjednostek
i ich pracowników. To jest też ukłon w stronę radnych, że potrafimy się dogadywać w sprawach
merytorycznych ważnych dla gminy. Ze składu rady i sposobu sprawowania mandatów możemy
być dumni i zadowoleni. l za to wszystko Wqt podziękował wszystkim.

Ad 14.

Wniosków i interpelacji nie zgłoszono

Ad 15

Przewodnicząca RG -- poinformowała,że wpłynęła odpowiedź z Urzędu Marszałkowskiego
w sprawie zatrzymywania się szynobusu na stacji w Mietkowie i przedstawiła pismo.
Zaznaczyła, że główne starania w tej sprawie poczynił radny Andrzą Pietruszka.
Podziękowała radnemu, bo to jest z wielkim pożytkiem dla naszych mieszkańców.
Następnie poinformowała, że Pani Anna Brodecka -- stomatolog złożyła u'niosek
o wykupienie działki naprzeciw Urzędu Gminy w celu wybudowania przychodni
stomatologicznej i pisze w jakim kierunku chciałaby rozwinąć tą przychodnię -- tzn.
wyposażyć w aparaturę diagnostyczno-chirurgiczna, tolllografię komputerową, mikroskop
elektroniczny, a także chciałaby prowadzić profilaktykę dzieci i leczenie ortodontyczne.
Wójt -- powiedział, że już wcześnie informował o tym radnych na posiedzeniu komigi
poświęconym ZGK, a wniosek wpłynął dopiero teraz. Rada odniosła się pozytywnie do td
propozycji, stwierdził, że przygotowana zostanie wycena i ogłoszony przetarg. Dodał, że
najbliższe profesjonalne gabinety są we Wrocławiu i uważa, że taka mini przychodnia
podniesie naszą rangę jako gminy Mietków.
Anna Bramka -- zgłosiła, że jedna z mieszkanek Donlanic zwróciła uwagę na wiszące
gałęzie w kilku miejscach nad chodnikiem -- prosi o ich obcięcie.
Wójt -- odpowiedział, że to jest droga powiatowa , ale może łatwiej będzie porozmawiać
z właścicielami poseqi niż zgłaszać do Starostwa. Zobowiązał się, że porozmawia z tymi
ludźmi
Paweł Wacław,ek -- radny -- w imieniu mieszkańców również zwrócił się o podcięcie gałęzi
drzew na ulicy Podgórną, stwierdzając, że to są bardzo wysokie drzewa z szerokimi
koronami i podczas v'b'iatru lecą z nich gałęzie.
Wójt -- odpowiedział, że pracownik, który zajmuje się sprawami wycinki jest na urlopie, jak
wróci z urlopu, to się tym zajmie. Dodał, że jeżeli chodzi o drzewa, to prace prowadzone są
systematycznie.



Ryszard Łącz -- Z-ca Przewodniczącego RG -- ponowił prośbę o zamontowanie lustra
w Maniowie Wielkim, stwierdzając, że było to już zgłaszane, ale zbliża się sezon letni,
przyjeżdża bardzo dużo ludzi nad wodę, a tam jest bardzo niebezpiecznie.
Zwrócił się również z prośbą o wystąpienie do właściciela poseqi przy kościele z pismem
nakazującym uporządkowanie terenu -- rosną tam gęste chaszcze, co psuje wizerunek tego
miejsca oraz o wystąpienie do leśnictu a z u nioskienl o postawienie tablicy przy boisku
.zakaz wyrzucania śmieci

Jolanta Borecka - sołtys wsi Mietków - powiedziała, że 2 tygodnie temu jechał samochód,
który czyścić pobocze z piasku po stronie numerów nieparzystych na ul. Kolejowej
P. Wacławek -- stwierdził, że to był samochód z kopalni życzeń -- wyczyścili, po stronie, po
której jeżdżą ich samochody z piaskiem
J. Borecka -- zwróciła się z prośbą o wykoszenie boiska w związku z planowaną imprezą
.Mietkowisko'' oraz o opróżnienie beczek ze śmieciami.

Bartłomiej Karolczak -- Kierownik ZGK -- odpowiedział, że wszelkie zlecenia z'bviązane
z oczyszczaniem terenów zielonych muszą być potwierdzone przez Pana Franczyka --
stwierdził, że nie może wysłać ekipy, jeżeli nie ma potwierdzenia wyjazdu. Obiecał, że
będzie wykoszone.
Wójt -- poinfomlował, że już pracuje dodatkowy blok uzdatniający wodę na Stacji
Uzdatniania Wody w Mietkowie. Jest obecnie niemal podwojona możliwość produkcji.
Może nie zabezpiecza, czy nie wymusza pracy całego bloku, ale gdyby nie to, to konieczne
byłoby od 6 czerwca dowożenie wody. Był to duży xx/ysiłek i wydatek nie tylko gminy ale

mieszkańców, którzy zostali obarczeni kosztami tej inwestycji (podwyżka cen wody)
Następnie powiedział, że radni już obąrzeli inwestycję i zaprosił sołtysów po zakończeniu
seqi na wycieczkę do SUW. a Kierownika ZGK o podanie danych technicznych
dotyczących tel inwestycji
Bartłomid Karolczak -- Kierownik ZGK - powiedział, że każda część tej budowy była
bardzo istotna. Postawiona została kolejna bateria Hlltrów umożliwiająca czerpanie większą
ilości wody ze studni w Mietkowie. ZGK posiada pozwolenie wodno-prawne na 670m
wydobycia/dobę. Od 6 czerwca to wydobycie było ponad produkcŃność Hiltrów
poprzednich. W następnym etapie będzie przyłączona do SUW studnia na 350m; , łącznie z
operatem ze studni będzie możliwość produkowania ponad 1 000 m:/dobę. Został zmieniony
system odprowadzania wód popłucznych -- wody te odprowadzane są do kanalizacji.
Zgodnie z zapowiedzią technologów poprawi to życie bakterii na oczyszczalni ścieków
SUW łącznie z pokrywami suwni i włazami do zbiornika wody pitnej został zabezpieczony
alarmem antyu'łamaniowym, -- żadna niepowołana osoba tam się nie dostanie. Również
stacja w Stróży została zabezpieczona alarmem.
Możliwość produkcŃna tej stacji to 1200m3 /dobę - jest stary układ filtrów - był budowany
1 0 lat temu, powinien produkować 24 ml /godz. a produkuje tylko 20 m:
SUW w Mietkowie dostarcza wodę do 80% osób i gospodarstw lj. 9 wsi plus Szymanów
dlatego należy dbać o to jak najlepiej.
Wójt -- nadmienić, że dalszym najistotniejszym elementem procesu zabezpieczenia w wodę
jest połączenie Kamionna-Piława, następnie budowa połączenie SUW z Borzygniewem
w celu odcięcia instaladi za Eurovią i połączenia ze studniami w okolicy Pana Duszy oraz
dodatkowy magazyn na wodę, aby można było wydać 1200 m:/dobę obecnie wydaje się
ok. 500 m3/dobę. Wójt uważa, że przy tych możliwościach przez 15 lat można mieć spokoj
z brakiem wody, nawet zakładając populację do 5000 mieszkańców.
Na zakończenie zaprosił sołtysów i wszystkie osoby zainteresowane do obejrzenia SUW

)

Ad 16.

Przewodnicząca Rady Gminy Helena Artymowicz zamknęła Seqę słowami ,,Zamykam Sega Rady
Gminy Mietków

Protokołowała:
Genow,efa Chabzda
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